



## MOVIE TERMS AND CONDITIONS:

- Promotion is valid on all UAB Mastercard Credit Cards except UAB Islamic credit card.
- Minimum monthly Retail Spend on the credit card to be made in every billing cycle (15th of one month to 14th of next month) to be eligible for the complementary benefits.

MasterCard Type	Minimum Spend
Titanium	AED 3,500
Platinum/World	AED 5,000

- Minimum AED 5,000/- per month retail spend on the credit card to be made in every billing cycle to be eligible for the Movie benefits.
- UAB Credit Card Holders to enroll for the Movie benefits by sending an SMS 'MOVIES' to 6900.
- UAB Credit Card Holder enrolled in Movie benefits will continue to earn cashback on Amazon Prime or Netflix transactions.
- Offers is valid for Amazon Prime and Netflix subscriptions only when payment has been made using the UAB Credit Card.
- UAB Credit Card Holder is entitled for one (1) reimbursement per month based on the customer's account level. The maximum reimbursement on Amazon Prime is AED 16 and Netflix is AED 29 per month. In the event the Card Holder made a subscription on both Amazon Prime and Netflix the reimbursement amount is based on the higher value.
- The Bank reserves the right to modify the minimum monthly spend criteria and reimbursement amount at its own discretion. The Credit Card Holder to routinely refer to the Bank's website [www.uab.ae](http://www.uab.ae) to keep updated.
- Promotion is valid till 31/12/ 2022.

United Arab Bank is licensed by the Central Bank of UAE.

## شروط وأحكام مزايا «موفي» «MOVIE»:

- يسري العرض على جميع بطاقات ماستركارد الائتمانية من البنك العربي المتحد فيما عدا بطاقات الائتمان الإسلامية.
- الحد الأدنى للإنفاق الشهري على بطاقة الائتمان يتم إجراؤه في كل دورة فوترة (من 15 إلى 14 من الشهر التالي) لتكون مؤهلاً للحصول على كامل المزايا.
- للحصول على مزايا «موفي» «MOVIE»، يجب ألا يقل الإنفاق في عملية الشراء بالتجزئة باستخدام بطاقة الائتمان في كل دورة فوترة عن 5,000 درهم إماراتي/ شهرياً.
- يحق لحاملي بطاقات الائتمان من UAB التسجيل في مزايا «الفيلم» عن طريق إرسال رسالة نصية قصيرة «MOVIES» إلى 6900.
- يتمتع حامل بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد المسجل في مزايا «موفي» «MOVIE» بميزة الاسترداد النقدي لدى أمازون برايم أو معاملات نتفليكس.
- لا تسري العروض إلا على اشتراكات أمازون برايم ونتفليكس عند السداد باستخدام بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد.
- يحق لحامل بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد استرداد مبلغ واحد (1) شهرياً استناداً إلى مستوى حساب العميل، ويكون الحد الأقصى للمبلغ المسترد 16 درهماً إماراتياً بالنسبة لأمازون برايم و 29 درهماً إماراتياً بالنسبة لنتفليكس شهرياً. في حال اشتراك حامل البطاقة في كل من أمازون برايم ونتفليكس فإن مبلغ السداد يعتمد على القيمة الأعلى.
- يحتفظ البنك بالحق في تعديل معايير الحد الأدنى للإنفاق الشهري ومبلغ السداد وفقاً لتقديره الخاص. يجب على حامل بطاقة الائتمان الرجوع بشكل دوري إلى موقع البنك على الويب [www.uab.ae](http://www.uab.ae) للاطلاع على المستجدات.
- العرض ساري حتى 31/12/ 2022.

البنك العربي المتحد مرخص من البنك المركزي لدولة الامارات العربية المتحدة.